
Algemene ledenvergadering TC Hellendoorn 3 maart 2025 

Afwezig met kennisgeving: Cees en Yvonne Ortelee, Anja Brinkers, Paul te Wierik, Monique van 
den Berg, Esther Veldman, Jeroen Talen, Arnold Weteringen, Jos Driessen. 

 

1. Opening 
 
- Alfred opent de vergadering  
- 41 aanwezigen 
- Bijzonder welkom op een aantal “bijzondere” aanwezigen 
 

2. Notulen ALV van maandag 17 juni 2024 
- Geen op/ aanmerkingen op de vorige notulen 
- Notulen zijn vastgesteld 

 
3. Jaarverslag secretariaat 

- 2024 4 personen 9 keer bij elkaar (2 keer ALV) → verbouwing, budget, keuzes 
- Digitaliseren gegevens beheer van de club (Cees Otterle) → alles terug te vinden in 

de Cloud 
- Sander → Meet and Play, niet leden kunnen via een app een baan huren en deze 

worden digitaal betaal (automatisch) 
- Defecte baanverlichting → door de leferancier “opgelicht” (lampen waren niet altijd 

kapot) gekozen om alles te vernieuwen, dank aan Gerrit 
 

4. Financieel jaarverslag 
- Betteke wil iedereen meenemen en inzicht geven 
- Iets minder inkomsten maar netjes gedaan → vooral leden die weer terug zijn gegaan 

naar Nijverdal 
- Punt van aandacht is de marge op de kantine (49%) ondanks de prijsverhoging van 

afgelopen keer.  
- Afkoop vrijwilligerslicht → geen betaalbare krachten maar wel schoonmaakster ZIJN 

AFHANKELIJK VAN VRIJWILLGERS 
- Subsidies ongeveer 8000 euro 

 
- Kosten zijn hoger geworden omdat de website is ondergebracht bij de KNLTB → 

clubapp en website zijn aan elkaar verbonden 
- Reflex Intersport open toernooi levert best wel wat geld op (2500euro) 
- Reparatie van verlichting was duur maar daar is een opdracht voor gegeven om de 

verlichting volledig te laten vernieuwen 
- De Kosten van de verbouwing blijven binnen het in de vorige ALV door de leden 

vastgestelde budget. De technische installatie moet weer worden herkeurd om weer 
goed te kunnen verzekeren.  

- Wim wil toelichten waarom het ledenaantal terugloopt → ander persoon bij de 
gemeente heeft dit minder goed georganiseerd.  Maak kennis met tennis is 
bijvoorbeeld gepland tijdens de wandel 4 daagse. 

- Afschrijfkosten → totale kosten van bijvoorbeeld een kleedkamer worden over 10 
jaar afgeschreven om voldoende liquide middelen 



- Geld gereserveerd om het materiaalhok te vernieuwen of renoveren van die schuur 

 

- Geen vragen op de balans 
- Alfred wil toelichten dat vrijwilligers op kosten van de club een drankje mogen nemen 

maar deze moeten wel op kassa worden ingevoerd. Dit heeft namelijk invloed op de 
marge van de kantine 
 

5. Kascontrole 
- Peter en Janet hebben kascontrole gedaan en dat is zorgvuldig gedaan en ziet er 

netjes uit. Begroting ziet er realistisch uit, alles is goed verklaarbaar.  
Spreken waardering uit hoe het is vorm gegeven en adviseren om goedkeuring te 
geven. 

- Dea Grondhuis gaat in de kascommissie 
 

6. Goedkeuring jaarrekening en decharge bestuur  
 

7. Begroting 2025 
 
- Minder leden → minder inkomsten 
- Hopen op dezelfde subsidies 

 
- Geen grote verschillen met 2024, waarbij er rekening is gehouden met stijgende 

prijzen→ alles wordt gemiddeld 5% duurder en is meegenomen in de begroting 
- Afschrijvingen zijn hoger omdat de kleedkamer en de kantine afgeschreven moeten 

worden → beduidend hoger dan vorige jaren 
- Iedereen gaat akkoord met de begroting 
- Kosten verbouwing → verbouwing mocht voor 100.000 euro gedaan worden 

Kleedkamer is iets duurder uitgevallen dan begroot 
Kantine is iets goedkoper uitgevallen dan begroot 

 

- Voorstel is om voor 2026 de contributie met 5 euro te verhogen 
Akkoord 

 
8. Bestuur mutaties en toekomst 

Wervingscommissie om actief opzoek te gaan naar nieuwe bestuurders (Alv – mail → app) 
Op de ALV is er niemand die in de wervingscommissie wil zitten →  Sander neemt in beraad 
om toch in de wervingscommissie te gaan en geeft aan we als vereniging moeten weten wie 
wat doet. Weten wat nieuwe leden doen (beroep) misschien is dit handig om 
vrijwilligerswerk in te vullen. De verbinding is een beetje verloren.  
Ria gaf eerder een rondleiding te geven/ maakte ze wegwijs binnen de vereniging en op die 
manier maakte je echt kennis met NIEUWE leden. 

Er ontstaat een discussie dat er geen vrijwilligers te vinden zijn.   

Voorstellen zijn: 



- Iedereen verplichten om 2 diensten te doen 
- Competitieteams moeten zelf kantinedienst draaien om de diensten tijdens de 

competitie rond te krijgen 
- Bestuur wil niemand verplichten om diensten te draaien, gaat er vanuit dat dit 

uit jezelf komt 

Jolanda wil wel met competitieleiders om tafel om een schema te maken om 
kantinediensten te vullen (competitieteams draaien de diensten). 

- Secretaris per direct 
- Penningmeester per 2026 (Betteke stopt) 
- Bestuurslid algemeen per 2026 

De taken van een kantinebeheerder hoeven niet meer ondergebracht te worden binnen het 
bestuur 

- Kantinebeheerder per 2026 (Dennis stopt) 

Discussie over het kantinegebruik gaat over de sluitingstijd, 23:00 uur is al laat genoeg.  

Op vrijdag is dat lastig (competitie) want daar komen ze wel eens om 23:30 uur van de 
tennisbaan.  

 
9. Mededeling bestuur 

 
- Alfred haalt Gerrit Podt naar voren → LID VAN VERDIENSTE! 

Lid van het eerste uur → 23 mei 1985 → vanaf het eerste moment vrijwilliger → 
geholpen met de bouw van het clugebouw → verlichting → vloerverwarming in de 
banen→ 70 zonnepanelen → jaren bestuurslid geweest → vrijdagochtendploeg → 
kartrekker van de verbouwing 
Eerste uitreiking van Lid van verdienste  

- Nieuwe schoonmaakster → in goed overleg afscheid genomen met de vorige 
schoonmaakster → Alja en Michelle Ravenhorst gaan dit invullen en gaan tijdens de 
competitie tot 19:00 uur kantinedienst draaien 

- Verlichting wordt vernieuwd (armaturen moesten vervangen worden en dat bleek niet 
zo) Lumosa heeft Aerolux opnieuw neergezet en hebben 4 armaturen voor hun 
rekening genomen. → om de vereniging tegemoet te komen is er besloten om 10 
nieuwe armaturen te plaatsen → bosa en gemeentelijke subsidies.  

- Open toernooi  8t/m 14 september → 5e jaar 
- Rookvrijpark, dus ook niet op het terras roken! Vapen is ook roken! 

  
10. Mutaties commissies 

- Aftredend parkcommissie: Aloy Jannink  
- Aftredend toernooicommissie: Judith van ’t Hof  
- Toetredend toernooicommissie: Peter Kapteijn, Inge Nijzink & Jolanda Buijs 
 

11. Rondvraag 
- Wim → veel uitval ivm regen en opdooi  → leidt dit niet ledenverloop?  
- Sander → samenwerkingsverband met Nijverdal als onze banen niet bespeelbaar 

zijn? 



- Samenwerkingsverband lijkt niet van de grond te komen 
- - Lisa geeft aan dat Alfred bedankt moet worden → Rinus sluit hierbij aan! Hij geeft 

aan dat Marinus, Henk, Dennis en vooral Alfred bedankt moeten worden voor alles!  
12. Sluiting  


